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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Felülvizsgálják-e a jövő évre tervezett irreálisan 
alacsony nyugdíjemelést?" 

Tisztelt miniszter úr!

2012. óta nem látott  mértékű, 6,5 százalékos volt  a pénzromlás  októberben.  Különösen néhány
alapvető  élelmiszer  ára  nőtt  robbanásszerűen:  az  étolajé  30,  a  margariné  19,  a  liszté  13,  a
baromfihúsé 9, a péksüteményeké és kenyéré 8 százalékkal.

Az áremelkedést az idősek sínylik meg a legjobban, akiknek a fogyasztói kosarában az élelmiszer
az egyik legnagyobb tétel. Ez pedig azt jelenti, hogy az infláció teljesen elviszi az érkező nyugdíj-
kiegészítést, hiszen az ez évi nyugdíjemelés összesen 4,8 százalék lesz.

Tisztelt miniszter úr!

Önök becsapják a nyugdíjasokat:

Azt ígérték,  hogy a megtartják a nyugdíjak vásárlóerejét,  vagyis legalább az inflációval emelik.
Önök nem emelték a nyugdíjakat a valós inflációnak megfelelően!

A legszegényebbeket teljesen az út szélén hagyták, mivel a 28500 forintos minimálbért 11 év alatt
egyszer sem emelték, egy forinttal sem, nemhogy az inflációval.

Hiába osztogatnak olyan egyszeri juttatást, mint a nyugdíjprémium, az infláció annak is nagy részét
elviszi. Ami meg marad belőle, az nem tudja ellensúlyozni, hogy a bérek sokkal nagyobb mértékben
nőnek a nyugdíjaknál. Így a nyugdíjasok teljesen elszegényedtek a társadalmon belül, egyre többen
élnek a létminimum alatt a kormánynak köszönhetően.



 
Hiszem, hogy ezzel Önök is tökéletesen tisztában vannak.

Mindezek miatt azt kérdezem miniszter úr:

Tervezik-e, hogy a jövő évi nyugdíjak 3 százalékosra tervezett emelését felülvizsgálják?

Módosítják-e  a  költségvetési  törvényt  a  valós  inflációs  várakozásoknak  megfelelően,  hogy  ne
kelljen a nyugdíjasoknak megint egész évben még az inflációt sem követő nyugdíjakból élniük?

 

Budapest, 2021.11.10.

Várom válaszát,

 

Schmuck Erzsébet

LMP
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